
 

 

Voorzitter, 

 

We gaan weer verder. De ontwikkelingen in ons centrum. Het CDA Heerlen is blij te 

horen dat het College in gesprek is over het halen van onderwijsinstellingen naar ons 

centrum en ook proactief hiermee de boer opgaat.  

 

Hetzelfde geldt voor het zoeken naar onorthodoxe methodes om aanhoudende 

leegstand in ons centrum te lijf te gaan. En ik gebruik nu een woord dat ik de hele 

Algemene Beschouwingen nog niet gehoord heb. Heel urban. Maar voorzitter, op dit 

punt willen we meer dan dat u ons idee om bestemmingsplannen in ons centrum ter 

discussie te stellen toejuicht. Wij willen meters maken. En bij meters maken hoort het 

stellen van doelen. Het CDA Heerlen wilt dat we komend jaar minimaal 25 nieuwe 

stadswoningen realiseren. Dit kan boven een winkel zijn, maar ook het omvormen 

van een voormalig winkelpand naar woningen is wat ons betreft een optie. Laat 

daarbij dan wel het Schinkelkwadrant buiten beschouwing. 

 

College: Bent u bereid deze uitdaging aan te gaan? 

 

Dan de Royal. De beantwoording van ons college gisteren stelt ons niet gerust op een 

snelle en goede invulling van de Royal. Het proces lijkt elke keer weer op nieuw te 

beginnen. D66 zei het gisteren al. De Royal staat nu al 40 maanden leeg. Hoeveel 

maanden komen daar nog bij? Misschien dan maar geen plek voor een Filmhub met 

het Filmhuis in de Royal. Misschien moeten we onze ambities bijstellen. Want 

voorzitter, we moeten verder met onze stad. En 40 maanden leegstand is stilstand. 

 

College: Kunt u garanderen dat over een jaar, wanneer het Maankwartier in zijn 

geheel wordt geopend, er in ieder geval iets van activiteit in de Royal zal zijn? 

 

Het CDA Heerlen is verder tevreden te horen dat het college op het vlak van 

bereikbaarheid in ieder geval het idee van een proefperiode met goedkoper of gratis 

parkeren serieus gaat bestuderen. Hetzelfde geldt overigens voor de mogelijkheid om 

op meer plekken dagkaarten te kunnen kopen. Ondanks dat maakt het CDA Heerlen 

zich zorgen over de intercity verbinding Amsterdam, Heerlen, Aken, Keulen. Hoe 

staat het daar mee? Onze fractie vindt het een goede zaak dat u hiervoor pleit in Den 

Haag, maar tegelijkertijd komen juist alle andere denkbare spoorverbindingen in het 

nieuws. En van de allerbelangrijkste -deze dus- hoor je niets. Staan de neuzen van 

alle betrokken partijen nog wel dezelfde kant op? 

 

Tenslotte het ondernemersfonds, voorzitter. Wat ons betreft een goede manier om 

onze stad en onze ondernemers sterker te maken. Tegelijkertijd voorzitter, het CDA 

Heerlen vindt het onterecht dat pandeigenaren in de periferie wiens panden al 

jarenlang leegstaan en geen uitzicht hebben op toekomst hieraan bij moeten dragen. 

Waarom ontziet u deze groep niet en zadelt u hen op met extra kosten, terwijl de kans 

dat het hen iets extra’s brengt minimaal is? 

 



 

 

Dan de wijken, voorzitter. Het verenigingsleven. In het coalitieakkoord staat dat 

bekeken wordt hoe onze verenigingen beter kunnen worden ondersteund door 

bijvoorbeeld een hogere waarderingssubsidie of lagere tarieven. Wat is hier de stand 

van zaken van? Er staat ook in dat iedereen mee moet kunnen doen met onze 

verenigingen. Het CDA Heerlen ontvangt signalen van een harmonie in Heerlen-

Noord die met de gemeente een pilot heeft, het jeugdcultuurproject. Hiermee 

organiseren zij voor de jeugd een muziekopleiding waarmee ze jeugd enthousiast 

maken voor muziek en het verenigingsleven. Verder vinden de lessen in 

samenwerking met de muziekschool in de wijk plaats en zorgen ze ervoor dat -zeker 

door het relatief grote deel aan minder draagkrachtige gezinnen in Heerlen-Noord- 

dat de lessen betaalbaar zijn. De toezegging om hieraan subsidie te verlenen door de 

gemeente over het jaar 2018 is later weer ingetrokken. Waarom is dit gebeurd? Kunt 

u ons de toezegging doen dat u deze alsnog verstrekt? Kunt u ook de garantie geven 

dat de gemeente in de jaren 2019 en verder wel haar bijdrage zal doen? 

 

Verder is het CDA Heerlen erg tevreden met de aandacht van ons college voor onze 

buurthuizen, wijkgebouwen en inlooppunten. Zeker ook voor de door ons benoemde 

plekken in Welten en Versiliënbosch. De inrichting van het wijkgebouw in Welten is 

zoals u weet niet meer van deze tijd. Bent u bereid om op korte termijn met de 

uitbater en de eigenaar van het gemeenschapshuis in Welten in gesprek te gaan om te 

kijken hoe we kunnen komen tot een modern wijkgebouw? 

 

Ook is het goed verder te kunnen constateren dat er in deze raad zoveel aandacht is 

voor eenzaamheid in onze stad. En terecht. Het CDA Heerlen is ook erg blij dat onze 

inbreng om te komen tot een meldpunt eenzaamheid door het college wordt 

overgenomen. 

 

Vragen die gisteren niet door het college werden beantwoord gaan over de 

leefbaarheid in de Passart. Vorig jaar werd een motie van ons om 170.000 Euro, 

gelden die nog over waren van het Buurtactieplan Passart, volledig in te zetten voor 

onder andere de leefbaarheid in deze wijk. Hiervan is nog 63.000 Euro over. Wat is 

hier tot nu toe mee gedaan, en hoe gaat u ervoor zorgen dat de rest van deze gelden 

ook voor dit doel wordt ingezet? 

 

Tenslotte nog sport. Afgelopen juni werd door het kabinet het nationaal sportakkoord 

gesloten met sport, bedrijfsleven, gemeenten en maatschappelijke organisaties en stelt 

jaarlijks 410 miljoen euro beschikbaar voor onder andere bredere toegankelijkheid 

van sportclubs en voorzieningen, en ook betere toegang van kinderen en kwetsbare 

doelgroepen. College: Bent u bereid dit landelijke sportakkoord om te zetten naar een 

lokaal sportakkoord, zodat we maximaal kunnen profiteren van de gelden die 

hiervoor beschikbaar zijn? 

 

Van algemene sport naar zwemsport, naar ons zwembad Otterveurdt. Klopt het dat 

daar nieuwe investeringen nodig zijn? Wat zijn de plannen? Graag een reactie 

hierop van het college. 



 

 

 

Voorzitter, het laatste woord in onze 2e termijn richt ik aan u. Ooit heeft het CDA 

Heerlen het voorstel gedaan -althans geprobeerd- om een kinderlintje in te voeren. 

Een lintje om onze jeugdhelden, de kinderen in onze stad die iets bijzonders doen en 

daarmee een voorbeeld zijn voor anderen, in het zonnetje te zetten. Vandaag doen wij 

dit voorstel opnieuw. Voorzitter, bent u bereid om samen met ons kindercollege te 

onderzoeken of dit haalbaar is in onze gemeente? 
 


